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Referat fra FAUs arbeidsstyremøte  

Dato/tid:                 20.04.2015 Kl. 18:00 – 20:15 

Sted:                  Personalrommet Bekkelaget skole 

Tilstede fra skolen: Ass. rektor Stein Olav Febakke 

Tilstede fra FAU:         
Marit Injar, Elaine Sørland, Jørgen Hvistendahl og Catinka 

Hammarbäck Lorentzen. 

Forfall:           Anne Hilde Neset, Tone Meldalen 

Referent:  Catinka Hammarbäck Lorentzen 

 

Sak Beskrivelse Ansvarlig Oppfølging 

1 Ny skoleplattform 

Både IKT-plattform og læringsplattform skiftes ut fra høst 

2015. Den nye IKT plattformen vil blant annet sørge for 

basistjenesFer i form av ny teknisk plattform og installasjon av 

klienter, Skytjenester (Office 365) Skolenettsider og Portalen.   

Det skal også leveres ny læringsplattform hvor Fronter går ut og 

«It’s learning» går inn.  

Skolen jobber med å få lagt alt over på ny plattform og skolens 

ansatte skal få innføring i ny plattform gjennom våren. 

Foreldrene vi ta i bruk den nye Portalen og den nye 

lærlingsplattformen «It’s learning» fra høsten. 

Skolen vil sikre alle FAUs dokumenter og flytte dette over på 

ny plattform. 

 

 

 

 

2 Språkvalg for 7. trinn ikke grunnlag for klassedeling på 

Brannfjell. 

Det har kommet spørsmål fra foreldre på 6. trinn om språkvalg 

for det syvende skoleåret påvirker klassedeling på Brannfjell. 

Språkvalg for 7. trinn er ikke informasjon som Brannfjell mottar 

fra skolen og er dermed ikke en del av grunnlaget for 

klassedeling på Brannfjell.  
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4. Fotballbingen 

 

Skolen mener det er behov for å oppgradere ballbingen og at det 

har vært det en stund. Blant annet er dekket dårlig og 

dreneringen nesten ødelagt. Skolen har vært nødt til å stenge 

banen på dager med mye nedbør.  

 

Undervisningsbygg og skolen har hatt møte for å drøfte 

problemstillingen. Undervisningsbygg er ansvarlig for 

vedlikehold, men ikke oppgradering. Likevel vil det være slik at 

Undervisningsbygg er ansvarlig for vedlikehold av en evt. 

oppgradering som finansieres av skolen, FAU og andre. 

 

Undervisningsbygg skal derfor godkjenne en evt. oppgradering. 

Skolen har bedt om tilbud på utskifting av dekke og drenering, 

nye mål, samt utskifting av ødelagt plank. Skolen vil ta dette 

med Undervisningsbygg for å velge tilbud. 

 

Det jobbes nå med finansiering av oppgraderingen, ettersom 

undervisningsbygg som har ansvar for skolens bygg og 

uteområder, ikke har dette i sine budsjetter. 

 

Undervisningsbygg vil også søke om støtte fra Bymiljøetaten. 

 

I tillegg ber Skolen FAU om å vurdere økonomisk bidrag for å 

kunne gjennomføre denne oppgraderingen. Arbeidsstyret er 

positive til å støtte oppgradering av fotballbingen økonomisk.  

 

Arbeidsstyret vil be trivselsgruppen gå ut til skolens 

foreldregruppe på jakt etter finansiering. I tillegg ønsker 

arbeidsstyret at det settes opp en form for innsamlingsaksjon på 

17. mai for å samle inn penger til oppgradering av ballbingen 

under FAU’s arrangement. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Stein Olav 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Arbeidsstyret 

 

 

 

 

Elaine/ 

Trivselsgruppen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skolen innhenter 

tilbud, avklarer 

budsjetter og vil 

deretter ta dette 

med FAU. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Elaine kontakter 

trivselsgruppen og 

17. mai gruppen 

med arbeidsstyrets 

innspill. 
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 Møte mellom skolen og FAUs trivselsgruppe 

 

Trivselsgruppen har hatt møte med Ass. rektor Stein Olav, AKS 

leder Kari Aarlund og FAU leder Marit Injar hvor flere aktuelle 

temaer ble diskutert. Blant annet ble sammenslåingen på 4 trinn, 

psykisk helse, uteområdet/sykkelparkering, mat i matpakke og 

på AKS, samt kompetanseheving på AKS diskutert. 

 

Når det gjelder sykkelparkering er det i dag fullt når 6. og 7. har 

parkert sykler. Dersom flere trinn skal kunne parkere sykler må 

sykkelparkering utvides. Dette vil ta plass fra en allerede 

begrenset skolegård og vil i så fall falle under 

Undervisningsbygg sitt ansvarsområdet. Arbeidsstyret innser at 

det er store begrensninger og oppfordrer trivselsgruppen til søke 

løsninger utenfor skolens område.  

 

Kompetansehevning på AKS ble også diskutert. Det 

gjennomføres kompetansehevingstiltak, kurs og seminarer for 

de ansatte kontinuerlig.  

 

Trivselsgruppen tok også opp viktigheten av at det 

gjennomføres aktiviteter spesielt myntet på å skape trygge og 

gode sosiale miljøer etter sammenslåingen på 4. trinn. FAU’s 

arbeidsstyre ønsker at familiegruppestrukturen og 

årstidsarrangement videreføres på 4. trinn. FAU ber 

skolen/lærerne på 4. trinn være behjelpelige med å dele inn i 

familiegrupper så tidlig som mulig etter skolestart slik at 

familiegruppene kommer raskt i gang. Første 

årstidsarrangement/høsttreff skal være gjennomført før 

høstferien. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Trivselsgruppen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lærer/ 

Klassekontakt/ 

Foreldre 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vurdere eventuelle 

alternative 

sykkelparkerings-

løsninger utenfor 

skolens område. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Familiegrupper og 

årstidsarrangement 

skal gjennomføres 

også på 4. trinn og 

første 

årstidsarrangement 

skal gjennomføres 

før høstferien. 

 Temamøter for foreldre 

 

Skolen og FAU tenker et kan være positivt å holde forskjellige 

temamøter/foredrag, gjerne i sammenheng med et foreldremøte. 

Det er vanskelig å bestemme tema som er aktuelt for mange. 

Ønsker å fortsette med temamøte for nettvett, men ser på 

muligheter for andre temaer også. 
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 Kontaktinfo FAU representanter og klassekontakter 2015 

 

Alle foreldremøtene er avholdt og alle FAU representantene og 

klassekontaktene for skoleåret 2015/16 er valgt. Arbeidsstyret 

setter av tid på neste arbeidsstyremøte til å fordele FAU 

representantene i arbeidsgrupper for neste år. 

 

 

Innen neste arbeidsstyremøte må vi derfor ha 

ajourførtnavneliste og kontaktinfo (epost) på alle 

representantene. Elaine sender ut beskjed til alle årets 

klassekontakter og ber om navn på neste års representanter.  

Deretter sendes det ut meling til neste års representanter om evt. 

ønsker for arbeidsgruppe. 

 

 

 

 

Arbeidsstyret 

 

 

 

 

 

 

Elaine 

 

 

 

Fordele neste års 

representanter i 

arbeidsgrupper og 

sende invitasjon til 

fellesmøte i 

september. 

 

Sende mail til årets 

klassekontakter og 

få navn på neste års 

representanter. 

Samle inn ønsker 

for arbeidsgrupper 

fra nye 

representanter. 

 

5. Møtedatoer 

 

Møtet 4. juni er flyttet til 1. juni. 

Neste møte: 

1. jun15 kl. 18:00, Møte i Arbeidsstyret 

  

 


